
Jägareförbundet Halmstad

Protokoll vid årsmöte med Jägareförbundet Halmstads jaktvårdskrets, 
den 26 februari 2025, Restaurang Magasinet vid slottsmöllan.
Antal närvarande 15 st varav 15 st röstberättigade.

§1. Mötets öppnande, fastställande av röstlängd 
15 medlemmar— OK!

§2. Val av årsmötets funktionärer.
a) Till mötesordförande valdes Karl-Ingemar Persson
b) Årsmötet valde Christer Harplinger samt Sebastian Björding att jämte ordföranden
justera protokollet.
c) Styrelsen anmälde Ulf Staveryd som sekreterare för årsmötet.

§3. Fråga om årsmötet är stadgeenlig utlyst.
Kallelse har skett via annons i Svensk Jakt nr2/3 och kretsens hemsida samt kallelse 
den 5 februari i Hallandsposten. Svar: Ja!

§4. Fastställande av dagordning.
Årsmötet fastställde den förelagda dagordningen.

§5. Styrelsens Verksamhets- och förvaltningsberättelse med balans- och 
resultaträkning.
Ordföranden (Möller) föredrog årsberättelsen för 2024 som tillsammans med bokslut
har varit tillgängligt på vår hemsida.
Kassören redogjorde för resultat-och balansräkning.
Bilaga 1: Verksamhetsberättelse 2024 
Bilaga 2: Balans- och resultaträkning för 2024

§6. Revisorernas berättelse.
Revisionsberättelsen föredrogs. Av föredragningen framgick att revisorerna 
tillstyrkte att årsmötet dels: 
-fastställde den av kassören och av revisorerna påtecknade balans- och 
resultaträkningen, 
-dels att styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den tid räkenskapsåret omfattat. 
Bilaga5: Revisionsberättelse

 
§7. Fastställande av balans- och resultaträkning.

Årsmötet fastställde balans- och resultaträkning enligt revisorernas förslag.



§8. Fråga om ansvarfrihet för styrelsen
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024.

§9. Val av ordförande.
Årsmötet beslutade att välja Magnus Möller till kretsens och styrelsens ordförande 
på 1 år.

§10. Val av övriga ledamöter i styrelsen
Följande ledamöter har ett år kvar i styrelsen:

 Ulf Staveryd
 Åsa Karlsson
 Sebastian Björding

 I tur att avgå är: 
  Mats Österborg

 Christer Harplinger
 Thomas Magnusson
 Olle Eliasson, avsagt sig för omval.

Valberedningens föreslag att väljas på 2 år.
 Mats Österborg, omval

Christer Harplinger, omval
Thomas Magnusson, omval

 Pierre Gunnarsson, nyval 

Årsmötet beslöt i enighet med valberedningens förslag.

§11.                Val av suppleanter i styrelsen.
Valberedningens förslag
Mats Johansson, ett år kvar
Totte Abrahamsson fyllnadsval 1 år för Pierre Gunnarsson. 

Årsmötet beslöt i enighet med valberedningens förslag.

§12. Val av två revisorer och två suppleanter
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag och valde dels Mikael 
Hansson (omval) och Jan Eliasson (omval) till revisorer på ett år, dels Åsa Möller 
(omval) och Håkan Björding (omval) som suppleanter för revisorerna för en tid av ett
år.

§13. Val av 16 ordinarie ombud samt suppleanter till Jägarförbundet Hallands 
årsstämma.
Årsmötet valde följande personer, enl presenterad bilaga 6, som ombud och 
suppleanter till Jägarförbundet Hallands årsstämma den 27/3, 2025, kl18.00, 
Katrineberg. Bilaga 6



§14. Val av valberedning.
Årsmötet beslutade att till valberedning på ett år välja 
Åsa Möller som sammankallande och Maja Rydèn

§15. Inkomna motioner.
En motion från Sigfrid Rytten om att bygga en bana för compac sporting, hade 
kommit in försent för att kunna behandlas av årsmötet. 
Ordförande Magnus Möller tar kontakt med Sigfrid för vidare diskussion.

§16. Verksamhetsplan och budget för år 2025.
Verksamhetsplanen för 2025 föredrogs av Magnus Möller och Christer Harplinger 
kommenterade budgeten.
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
Bilaga 3: Verksamhetsplan 2025
Bilaga 4: Budget 2025

§17. Bestämmande av sätt att kalla till nästa årsmöte och ev extra möte.
Årsmötet beslutade att kallelse till nästa årsmöte och ev. extra möte ska ske på 
samma sätt som brukligt, dvs. genom annons i Svensk Jakt och i Hallandsposten 
samt på hemsidan krets.jagareforbundet.se  /halmstad .
Lämnades förslag från Sigfrid Rytten att komplettera kungörandet genom utskick till 
medlemmarna via e-post.
Årsmötet antog förslaget.

§18. Övriga frågor.
Sigfrid Rytten ställde en fråga om vad som görs för att öka medlemsantalet.
Svar: Rekrytering av nya medlemmar sker vid jägarexamensutbildningar samt vid 
olika arrangemang.

§19. Avslutning.
Mötesordföranden Karl-Ingemar Persson konstaterade att inga fler frågor fanns att  
avhandla och förklarade årsmötet avslutat. 

Vid Protokollet:

Ulf Staveryd

Justeras:

Karl-Ingemar Persson Christer Harplinger Sebastian Björding
Ordförande Justeringsman Justeringsman

http://www.krets.jagareforbundet.se/

